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                                                                         ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ 

 

                                                                   ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

                                                  Φραγκίσκος Παρασύρης-Βουλευτής Ν. Ηρακλείου 

                                                                            ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς: 

Τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης,κ.Λ.Αυγενάκη 

 

Θέμα: «Πότε ακριβώς προγραμματίζεται η πληρωμή των υπολοίπων των επιδοτήσεων και των 

οικολογικών σχημάτων έτους 2023;». 

 

Σε απόγνωση έχουν περιέλθει χιλιάδες παραγωγοί από τον Έβρο ως τη Κρήτη, αφού η 

ανυπαρξία ουσιαστικής αγροτικής πολιτικής, σε συνδυασμό με τις πετσοκομμένες επιδοτήσεις 

που έλαβαν  το Δεκέμβριο, καθιστούν αδύνατη  τη συνέχιση της δραστηριότητας τους, 

δεδομένης μάλιστα της υπέρογκης ακρίβειας αλλά και της εκτίναξης του κόστους παραγωγής. 

Επιπρόσθετα, η καθυστέρηση καταβολής των οικολογικών σχημάτων έτους 2023,η οποία 

φημολογείται για τον Απρίλιο, δυσχεραίνει έτι περισσότερο τη δραστηριότητα όλων των 

αγροτών και κτηνοτρόφων, οι οποίοι εξαιτίας των πολυδαίδαλων διαδικασιών που ίσχυσαν για 

φέτος, προκειμένου να είναι δικαιούχοι, πραγματοποίησαν  επιπλέον έξοδα για την παραγωγή 

τους.  

Σύμφωνα δε με δημοσιεύματα, στις κυβερνητικές προθέσεις είναι ο αποκλεισμός χιλιάδων 

ετεροεπαγγελματιών αγροτών από τα οικολογικά σχήματα για το 2024 και εντεύθεν, γεγονός 

που εγείρει θύελλα αντιδράσεων, αφού πρόκειται για παραγωγούς, αγρότες ειδικού καθεστώτος 

που τηρούν βιβλία εσόδων εξόδων, καταβάλλουν εισφορές κλπ. 

Επιπλέον, σέ παλαιότερη απάντηση σχετικής ερώτησης μου ΑΠ 1451/10-01-24 ,δεσμευτήκατε 

τόσο για συμπληρωματική όσο και διορθωτική πληρωμή μέχρι τον Ιούνιο για συνδεδεμένες 

ενισχύσεις και εκκρεμότητες (αναδιανεμητική, νεοεισερχόμενοι κλπ). 

Επειδή η έγκαιρη και η δίκαιη καταβολή των επιδοτήσεων είναι ζωτικής σημασίας για όλους 

τους αγρότες παραγωγούς ανεξαιρέτως 

Ερωτάσθε Κε Υπουργέ: 

-Ποιος είναι ο σχεδιασμός του Υπουργείου και ποια κατεύθυνση έχει δοθεί στον ΟΠΕΚΕΠΕ 

για τις πληρωμές των ενισχύσεων των παραγωγών όλης της χώρας και με ποιο ακριβές 

χρονοδιάγραμμα αναμένεται αυτές να πραγματοποιηθούν, ιδιαίτερα ενόψει Πάσχα; 

-Αληθεύει ο αποκλεισμός των ετεροεποαγγελματιων αγροτών από τα οικολογικά σχήματα από 

φέτος και στο εξής και αν ναι  σε ποιες ενέργειες θα προβείτε για την αναπλήρωση του 

εισοδήματος τους; Για τις περυσινές δηλώσεις θα καταβληθούν κανονικά τα οικολογικά 

σχήματα σε όλους τους παράγωγούς, όπως ήταν η αρχική στόχευση και αφού δόθηκε και η 

σχετική δυνατότητα; 

 

Ο Ερωτών Βουλευτής 

 

Φραγκίσκος Παρασύρης 
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